
MěÚ Police nad Metují - Osadní výbor Radešov 

Zápis č. 4/2011 

Zápis jednání OV Radešov ze dne 8.4.2011 

Přítomní: M. Pohlová, M. Seidlová 

Omluven: J. Krtička 

Byli jsme pozváni na krátkou schůzku na Mú, proto jsme na naší schůzce OV měli především 
projednat dotazy a požadavky, které máme k radním nebo věci, které nám nejsou ještě zcela 
jasné. Protože ale spolupráce s Mú je v současné době plně vyhovující a na naše dotazy a 
zápisy máme odpovědi a je nám sděleno kdo a nebo jak se bude naše připomínka dále řešit, 
zbývá nám jen připomenutí některých našich dřívějších zápisů. 

Zajímala by nás, v poslední době i nejčastější dotaz od lidí, odpověď Zemědělského družstva 
Bezděkov na opravu turistické a cyklistické cesty u Škutin a další dlouhotrvající problém, 
výkup pozemků pod cestou od pana Jiráska . 

Za osadní výbor zapsala: M. Pohlová  

 


